
ZAPISNIK SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA održane dana 3.10.2022.godine u 18:30 sati 

Klasa: 602-01/22-01/39 

Urbroj: 2117/01-18-22-1 

Ravnateljica je pozdravila prisutne roditelje ( 28 ),odsutno (  15 )-popis u prilogu zapisnika,za 

zapisničara je predložena Katija Obradović s čim su se svi prisutni  roditelji složili. 

Ravnateljica je predložila sljedeći Dnevni red: 

1.Potvrđivanje izbora članova Vijeća roditelja i izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Vijeća 

roditelja Osnovne škole Ivana Gundulića,Dubrovnik 

2.Razmatranje prijedloga Školskog kurikula Osnovne škole Ivana Gundulića,Dubrovnik za školsku 

godinu 2022./2023. I davanje mišljenja o prijedlogu Školskog kurikula  

3. Razmatranje prijedloga Godišnjeg plana i programa Školskog kurikula Osnovne škole Ivana 

Gundulića,Dubrovnik za školsku godinu 2022./2023. I davanje mišljenja o prijedlogu Godišnjeg plana i 

programa 

4.Upoznavanje s prijedlogom organizacije rada Osnovne škole Ivana Gundulića,Dubrovnik za školsku 

godinu 2022./2023./ Pravilnici i propisi 

Svi prisutni roditelji su se složili s predloženim Dnevnim redom sjednice. 

Ad)1 

Za predsjednika Vijeća roditelja predložen je gospodin Zvonimir Franić. 

Svi prisutni članovi jednoglasno su podržali prijedlog. 

Za zamjenicu  predsjednika Vijeća roditelja predložena je gospođa Belka Elezović. 

Svi prisutni članovi jednoglasno su podržali prijedlog. 

Privole koje trebaju potpisati svi predstavnici Vijeća roditelja,roditeljima će dat će razrednici na 

informacijama za roditelje. 

Ad)2 

Ravnateljica je kratko iznijela sadržaj Školskog kurikula za školsku godinu 2022./2023..Svi prisutni 

roditelji su se JEDNOGLASNO složili s predloženim Školskim kurikulom za školsku godinu 2022./2023. 

Ravnateljica je iznijela roditeljima da će učenici 8. razreda ove školske godine ići na Ekskurziju u Istru 

s čim su roditelji  već upoznati na 1.roditeljskom sastanku.Također,ravnateljic aje pitala roditelje 

imaju li kakve prijedloge vezano za terensku nastavu,Školu u prirodi i ostalo.Roditelji nisu imali 

nikakvih primjedbi. 

Ravnateljica je obavijestila roditelje da je školska dvorana zauzeta u terminima od 14 do 22 sata za 

treninge( zumba,nogomet,muška i ženska košarka i odbojka),a do 14 sati u dvorani se održava 

nastava. 



Ad)3 

  Ravnateljica je kratko iznijela sadržaj Godišnjeg plana i programa za školsku godinu 2022./2023.Svi 

prisutni roditelji su se JEDNOGLASNO složili s predloženim Godišnjim planom i programom za školsku 

godinu 2022./2023. 

 

Ad)4 

Nakon što je ravnateljica upoznala roditelje s prijedlogom organizacije rada za ovu školsku 

godinu,javila se gospođa Vinka Jauković  u svezi nacionlanih ispita za osmaše koji će se održati u 

ožujku sljedeće kalendarske godine te je predložila da se organizira pripremna nastava iz predmeta iz 

kojih će osmaši pisati nacionalne ispite te je ravnateljica izjavila da ćemo razmotriti njezin 

prijedlog.Ona smatra da su učenici pod dodatnim stresom zbog toga i da im treba na neki način taj 

stres olakšati te da bi SRS mogla održati radionice na temu stresa kod ispitivanja. 

Za riječ se javio gospodin Zvonimir Franić i rekao da on smatra da se njihovu djecu treba zaštititi i da 

te ispite ne bi trebali pisati jer da u svezi toga nitko nije ništa pitao roditelje.Za riječ se javila gospođa 

Anita Maslać te predložila da se učenicima eventualno daje dodatni domaći rad iz predmeta iz kojih 

će se pisati nacionalni ispiti. 

Rezultati nacionalnih ispita koje su pisali prošlogodišnji osmaši još nisu stigli u školu,te se nadamo da 

ćemo ih dobiti nakon što završe nacionalni ispiti koje pišu učenici 5.razreda od 10.do 12.10.ove 

školske godine.Dobili smo samo upute tehničke prirode u svezi održavanja istih. 

Gospođa Ružica Bokun pitala je postoji li mogućnost izmjene datuma za posjet osmaša Vukovaru 

budući se datum preklapa sa zadnjim danom nastave od 18.do 21.6.Ravnateljica je objasnila da se 

termini dobiju odmah na početku nastavne godine i ne podliježi izmjeni budući da u posjetu sudjeluju 

svi učenici 8.razreda Hrvatske. 

Roditelji su postavili pitanje u svezi održavanja blok nastavnih satova ove školske godine gdje je 

ravnateljica objasnila da postoje i prednosti i nedostatci istih,ali da smo za sad ostavili blok satove pa 

ćemo vidjeti u sljedećem polugodištu hoćemo li tako nastaviti s rasporedom nastavnih sati. 

Također,roditelji su pitali postoji li mogućnost kupnje Likovne mape i Tehničke kutije preko škole jer 

im se tako čini jednostavnije.Ravnateljica je rekla da bi se o tome trebali roditelji dogovoriti na 

roditeljskom sastanku gdje će potpisati suglasnost o tome.Potrebno je da bude većina roditelja za. 

Što se tiče anketa za marende učenika od 1.do 8.razreda,ravnateljica je obavijestila prisutne članove 

Vijeća roditelja da se zbog nedovoljne zainteresiranosti roditelja (41 od 811 učenika) neće organizirati 

marende u školi niti zaposliti djelatnica kuharica. 

Ravnateljica je skrenula pozornost roditeljima da još jednom pogledaju pravilnike i propise koje su na 

mail dobili od svojih razrednika prije 1.roditeljskog sastanka ove školske godine i u slučaju bilo kakvog 

neprimjerenog ponašanja,nasilja i sl.obavijeste razednika pravovremeno.Svi djelatnici naše škole se 

svakodnevno u radu trude promicati toleranciju i međusobno razumijevanje među učenicima. 

 



 

Zapisničar:                                                                         Predsjednik Vijeća roditelja: 

Katija Obradović                                                               Zvonimir Franić 

 

 

 

  

 


